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PROTOKOŁ Nr IV/2011

z obrad sesji Rady Gminy w Górnie odbyĘch w dniu il lutego 20tl roku

w lokalu Urzędu Gminy w Górnie.

Sesję rozpoczęto o godz. 9.00 zakoiyczono o godz.16.00.

Lisia obecności radnych na sesji w zńączeniu do protokofu.

W sesji ponadto ttdziałwzięli:
1 . 

-Pan 
Zdzisław Wrzńka - Starosta Kielecki

2. PanPrzemysław Łysak - Wójt Gminy
3. Pan Paweł Marwicki - Wicewojt Gminy
4. Pan Henryk Opaliński - Skarbnik Gmrny

oraz Radni Rady powiatu w osobach: pan Andrzej Michalski, pan Ryszard Mńkys i

pun o*iusz skiba, pan stanisław synówiec Gm. kom.osĘ kięrownicy jednostek i

ieferatow UG, Sołtysi w/g zńączonej listy,

Projekt porządku obrad sesji:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej wazności,

2. Przyjęcie porządku obrad sesji,

3. Przyjecie protokoła z poprzedniej sesji,

4. Uchwalenie bu&żetu Gminy na2all rok:

a/ dyskusja,
b/ podjęcie uchwały.

5. podjeóii uchwaĘ w sprawie wielolebriej prognozy finansowej na lata żan_
2020.

6. Podjęcie uchwał w następujących sprawach:

I l zatwierdzeńaGminnegó P.ograrrr,, Rozrvią,zywania Problemow

Alkohololvych i Przeciwdriń^iuNarkomanii na 2011 rok,

2l zamiaru,rt*o.""rria z dniem l lipca 20tt roku Zespofu Szkolno_

Przedszkolne go w Cedąmie,
3l zarriaruŃor".nia zdnióm l września2at1 roku ZesPołu Szkoł w Krajnie,

4l zamiaruutworzenia z dniem 1 września}all roku ZesPołu Szkoł w

Beczkowie,
5l przyjęcra statutu zwiąpku Gmin Gor swiętokrzyskich,

6/ wykupu działki połozonej w m, Bęczkoq
7l vlydzierżawienia nieruchomości połozonej w m. cedzyna,

8/ uzupełnienia składu osobowego komisji Rewizyjnej,

9/ odwołania członka Komisji Gospodarki Komunalnej, Ładu i Porządku

Publicznego Rady Gminy.
7. Informacja wojt i z dzińa5ności w o1rresie międzysesyjnym.

8. Interpelacje, wolne wnioski.



9. Odpowiedzi na interpelacje.
10. Zamknięcie obrad sesji.

Przebieg obrad sesji:

Ad.l . Cnvartąsesję Rady Gminy otworzył i przewodniczył obradom pan Grzegorz
Skiba przewodniczący Rady Gminy, który powitał pana Starostę Zdzi§awa Wrzałkę,
wszystkich uczestników sesji, stwierdził, żew sesji bierze udział 15 radnych * Rada
Gminy jest władna do podejmowania uchwał.

Ad.z. Pan przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by do projektu porządku
obrad sesji wnieść dodatkowe punkty, a mianowicie:
pkts. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu
Kieleckiego,
pkt 6. Podjecie uchwaĘ w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu
Województwa,
w pkcie.8 podjecie uchwał: ppkt7l nieodpłafirego nabycia działek połozonych w m.

BęczJ<ów,
ppkt 9/ odwołania radnego p. StanisławaAnioł ze składu Komisji Rolnictwa i Spraw
Socjalnych Mieszkńców Wsi, pozostałe punktv projektu porządku obrad bez zlńan.

Pan radny Emil Machul zgłosił wniosek formalny o wykreślenie w pkcie 5 podjecie

uchwał ppktow: 3 i 4 podjęcia uchwał w sprawie zamiaru utworzenia z dniem l
wrzęśnia Zafir Zespołu Szkoł w Krajnie i Bęczkowie, nadmienił, że pan
przewodniczący naduzywa swojej fuŃcji wprowadzając te tematy do porządku
obrad sesji. Sprawy z:ńęane z funkcjonowaniem szkoł winny byó merytoryczrrie
omówione na posiedzeniu Komisji Oświaty. Podejrzewa że część cńonków z
Komisji nie zna nawet nazwisk dyrektorow, nie mowiąc już o zasadach
funkcjonowania placówek, dlatego też podecie dziś uchwał w tym temacie uważa za
nieodpowiedzialne i niestosowne, do tego tematu należy wróció na komisję,
podnzymuje swoj wniosek o wycofanie tych punktow z porządku obrad sesji.

Pan przewodnicząc Rady Gminy poinformował pana radnego, że zgodnie z § 31

Statufu Gminy z inicjaĘwą uchwałodawczą lvystępuje wojt Gminy i tak tęzucąmił.
Pan Wojt na wstępie powitał Starostę Kieleckiego nowych sŃysów w osobach:
paniąRenatę Mochockąnowy sohys m. Skorzeszyce i Jana Pedrycz nowego sołtysa
m. Bęczków, ktorzy pierwszy raz biorąudział w sesji. Z takąinicjatywą to on
wyszedł z projektem Ęch uchwał i dziwi go podejście przewodniczącego Komisji
Oświaty, bo winien llryjść przewodnilzący i Komisja OświaĘ skoro jest juz drugą
kadencję w Komisji Oświaty i jej przewodniczącym. Dziwi się, że tak wybiórczo
traktuje projekty uchwał, bo mówi o dwóch, a przygotowane sątrzy projekty
doĘczące zamiaruutworzenia zespołów. Z inicjatywąuchwałodawcząwyszedł on bo
uchwały te jego zdaniem winny być podjęte. Dla niego orgąnizacyjnie i społecznie
bardzo by ułatwiły funkcjonowanie i lepszry kontakt ztymi placówkami.



Dziś skorzystał ze swego uprawnienia i z taka inicjatywąlvychodzi. Sąto jedynie

uchwaĘ inwencyjne, które rozpoczynają cały dalszy ciry dzińań, właśnie konsultacji
ze związkami zawodowymi, Komisją Oświaty, radami pedagogiczrymi, radami

rodziców po zebraniu wszystkich materiałów naleĘ wystąpió o opinię do

Kuratorium Oświaty, jeżeli ten organ wyrazi pozytywne opinie wtedy to właŚnie

Rada Gminy po przedyskutowaniu zai przeciw zadecyduje o utworzeniu zespołÓw.

Szkoda, że pan wybiórczo traktuje projekty, o Zespole Szkolno-Przedszkolnym w
Cedzynie tez nie było mowy na komisji.
pan Emil Machul stwierdził, żs o zespole w Cedzrynie była mowa wczeŚniej na

posiedzeniu Komisji OświaĘ czekaliśmy na decyzję Wojta, tematu Bęczkowa i
ikajna nie było, 17 stycznia na posiedzeniu Komisji Oświaty pan Wojt raczyłbyó
jed/nie poł godziny, tak pan fiaktuje radnych, ciało uchwałodawcze i kontrolne w
naszej gminie. To nie przewodniczący komisji wychodzi z projektem uchwaĘ a wójt

lt'5 % składu rady. Dalej podtrzymuje swoj wniosek o wycofanie tych uchwał, bo po

to zostali powołani do komisji by merytorycznie dyskutować w tematach oŚwiaĘ.
pan Wojt Gminy _ jeśli chodzi o posiedzenie Komisji uczestniczył w nim na

początku, pozniej komisja wyjechała w teren na wizytację szkoł Radlina, CedąmY i
Beczkowa. W tym objezdńebrńudzińpan wicewójt Paweł Marwicki. Na
oględzinach w Bęczkowie to pan radnyAndrzej Łakomiec stwierdził, żetuwinien
uYe jeaen gospodarz terenu, w obecności pana przewodniczącego, a było to nie po

myśli niektorych radnych. Jest to jeden obiekt jedna działka, po tym m-cu czasu

moze powiedzi eć, że pozwoliłoby to na pewrro uzdrowió tam sytuację.

Pan Jan Sikora stwierdził, ze w Radzie pracuje prawie 17 lat, a]ę takich sytuacji jak

dziś za jego przewodniczenia nie było, na początek zwrocił uwagę
przewodniczącęmu co do otwarcia sesji, nie otwiera się jako kolejnej, a sesję się

numeruje, następnie zwrócił się do wójta, żeto wójt wybiórczo fiaktuje szkoĘ tylko
dwie, a-sąjeszcie Wola Jachowa i Górno, dlaczego nie ujęto wszystkich szkół,w tych

dwoch placowkach będą koŃursy na dyrektoroq czyżby ci ludzie co wozili mają

byó proponowani na dyrektorów, wszędzie jest jedno prawo, chcęcie się polityczrie
ob.glue . Mowa była na komisji o utworzeniu zespołu w Cedąmie bo to jest zasadne,

u o po"o.tałych szkołach nie. Wydaje się, że wszystko wam wolno, robi się sPotkania

swoich radnych popołudniami przed sesją by wszystko ustalićl, jego wybrało na

piątąkadencję ponad 300 mieszkńcow w Woli Jachowej iteż oczekują dobrych

decyzji. Po to są powołane komisje w tym Oświaty by merytorycznie takie wa.ale

dec}zje omawiaó, a nie łlko wójt i przewodni czący decyduje o porządku obraĄ

obowiąpuje jedno pra\ilo dla wszystkich.
pan skarbnik nadmienił, żę trzeba się wczytaó w projekt uchwĄ to jest dopiero

zamiar utworzenia zespołów, po tym dopiero jest cała procedura, bo taki Ęb prac

przewiduje ustawa o systemie oświaty.
ian radn} Stanisław Cedro zapytŃ aTy w innych gminach powstĄ już takie zespoły.
pani Barbara Raczyńska kierownkszoz nadmieniła, że utworzone zespoĘ w
Daleszycach, Bielinach, Łagowie, Strawczyńe,ateraz jużgminy przystępujądo

tworzenia jednego zespołu ,,zespół szkoł podstawolvych zftliarrtt" tak uczyniono juz



w Gminie lwaniska.
W roku bieżącym ma być 8 konkursów na dyrektorow, i 7 ocen dyrektorow .

Jeśli chodzi o utworzenie zespołów to jest utworzenie nowych jednostek, wiążę się

dodatkowym ogromem pracy SZOZto nowe statuĘ regulaminy pracy, zamknięcie i
otwarcie nowych ksiąg rachuŃolvych nowych kont, naleĘ zgłosić zmiany w GUS,
US i ZUS ie z tego względu prosiła wójta nanzie kompletowaó materiały dla trzech

zespołów.
pan Wójt zvlrócił się do pana byłego przewodniczącęgo, żeto zantaczyłna
popr".doiej sesji, że nakłamstwie wygraliśmy te wybory a był po rekolekcjach i
spówiedzi jak sam stwierdził. Jako wojt wybiórczo nie trakfuje szkół, wyszedł z
wnioskiem na razietylko trzęch szkół, bo jest to dodatkowy ogrom pracy, nie

udajmy, że nie mamy placóweĘ na jednej dziŃcejest dwóch gospodarzy, dajmy

szansą decyzja ta nie ma żadnych minusow, nikogo nie zwalniamy, nie likwidujemy
szkół, a sam widzi w tych szkołach takąpotrzebę.

pan przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnego pana

Emiia Machul o wykreślenie w projekcie porządku obrad sesji pkcie 4 ppktow 3 i 4.

Rada Gminy w głosowaniu 5 za wnioskiem i 10 głosach przeciw odrzuciła wniosek
p. Machula.
pan Jan Sikora zgłosił wniosek formalny o uzupehrienie porządku obrad sesji o

wprowadzenie projektów dodatkowych uchwał: zarrtiarautworzenia Zespołu Szkoł w
Gornie i Woli Jachowej jako kolejne ppkty 5,6 w pkcie 4.
pan Emil Machul zgłosił wniosek formaĘ by głosowanie nad tym wnioskiem było
imienne.
Rada Gminy w głosowaniu7za,6 głosach przeciw i 2 wsfizymujących się podjęła

decyzję o głosowaniu imiennym nad wprowadzeniem dodatkowych uchwał do

porządku obrad.
Żu *pro*adzeniem dodatkowych uchwał w sprawach: zamiaru utworzenia Zespołu

Szkói w Górnie i Woli Jachowej głosowali radni: p. Marzena Jamrozek, Janina

Rubalq Andrzej Łakomiec, Emil Machul, Jan Sikorą Dorota Kot, Tadeusz KmieÓ,

Władysław Kowalczyk, Stanisław Cedro, Jacek Krajcarz,Aneta Dudzik,./tl zal
Przeciw głosowali radni; p. Grzegorz Skiba, StanisławAnioł, Jan ZieloŃa,l3l i
wstrzymał się od głosowania radny p. Marek Kaleta.
pan przewodniczący poinformował, ze po przyjęciu ptzezRadę wniosku p. Sikory
uzupełnia się porządek obrad sesji w pkcie 6 podjęcie uchwał o ppk:jako
5/ podjęcie uchwały w sprawie zamiaru utworzenia z dniem 1 września 20l1

Zespołu Sukół w Górnie,
6l iamiarautworzenia z dniem 1 września2allr Zespołu Szkfi w Woli Jachowej i
dalej kolejne następne punkty porządku.
Całość porządku obrad sesji radni przyjęli 15 głosami.

Ad.3. Protokoł z poprzedniej sesji Rada Gminy prryjęŁajednogłośńe ll5 zal.

4



Ad.4. Projekt bud:żetu gminy na 2011 rok przedstawił pan Henryk Opaliński skarbnik
Gminy, ktory poinformował, że zostń on opracowany przęz poprzednią ekipę
przekazany do RIO w Kielcach w terminie do 15 listopada 2010r. Radni otzymali
materiĄ po 19 grudnia ze względu na wybory nowej rady, równiez w zrviązku z tym
faktem został wydłużony czas uchwalenia buóżetu do końca m-ca lutego bieżącego
roku.
Do projektu budzetu zostĄ dopisane inwestycje roczne: budowa chodnikow przy
drogach powiatowych i wojewodzkich, zakup samochodu dla OSP V/ola Jachowa
300.000 zł i karosacja samochodu dla OSP Górno 50.000, jest zrniana zapisu

rozbudowaremizy OSP w Górnie inwestycja rozpisana jako wieloletnia poniewaz

wykonano tylko koncepcję, a nie projekt i realizacj azostńaprzesunięta na rok
pr4yszły, w tyn roku zlecony będzie projekt. Zmiany są w zapisie modernizacja
drogi Bęczkow Krajno z inwestycji - przeniesiona do wydatkow bieżących zmieniła
się kwota z|,7 mln po przetargu jest 1.101.300 ztego 555.700 środki własne i
545.600 dotacja z budżetu pństwa. Projekt buÓżetu został pozytywnie oceniony
ptzezKolegium Orzekające RIO, jak rowniez pozytywnie oceniono możliwości
sfinansowania defi cytu bud:żetowego.
Planowane dochody bud:żetu gmlny na201l rok to kwota 36.795.212 ń lkwota
zwiększona o 169.7a0 złdo wersji pierwofirej, pozyskane środki na oświaty' ztego
dochody bieżące32.163.477 zli majątkowe 4.462.a35 ń.lzń. nr tl
Wydatki buóżetu piny na 2011 rok to kwota 40.098.340 ń ztego wydatki bieżące

30.576.657 ńi majątkowe - 9.351 .965 zł.lzńnr 2.1

Deficyt budżetu w kwocie 3.303.128 zł zostanie poĘrty przychodami pochodzącymi
z kredytu . Łączne potrzeby kredytowe na ten rok 8.93 8 .4a8 ń z tego 5 .635 .280 ń to
spłaty kredytow i pożyczek . lzń nr 6l .

Tporzy się rezerwę buóżetową w kwocie 250.000 zł i rezerwę celową 70.000 ź
lzarządzanie kryzysowe/, zapisane są dotacje dla GBĘ GKS, jak również projekty

finansowane z środków unijnych /w placowkach oświatolyych/.

W dyskusji głos zabra|i:
l. Pani radna Dorota Kot nadmieniła, ze w roku ubiegłym był zapis w buÓżecie

283.000 ńnadobudowę garuży dla OSP w Gónrie - Rada Gminy wyraziła
zgodę w zamian za udostępnienie pomieszczęńnaprzedszkole, czekamy na

przedszkole od 3 lat, teraz środki tę zabiera się na zakup samochodu
pożarniczego, mało tego to również nie ma środkow na dalsze fuŃcjonowanie
punktów przedszkolnych, w związku z powyzszym zawnioskowała o
przeniesienie kwoty 300.000 zł z zakllrylu samochodu na dofinansowanie
funkcjonowania punktow przedszkolnych na terenie gminy. Zapytńa równiez o

lokalizację oczyszczalń ścieków w Skorzeszycach poniewaz pan wojt mówi
na zebrani ach, że teren ten nie nadaje się na jej lokalizacj ę, czy w zrłriązku z
tym będzie tam budowana.
Pan Wojt jeśli chodzi o lokalizację oczyszcza|ń ścieków byĘ problemy
iprojekty byĘ odrzucanel, ale zrobi wszystko by lokalizacjapozostała. Temat



ż.

J_

rozbudowy garazy w Górnie musi być najpierw projekt, od czego stazacy nie

odstępują punkty przedszkolne na pewrro będą dalej funkcjonować, będziemy
składić wnioski, jeśli nie będzie dotacji musimy utrzymać je z własnych
środków.

Pan radny Andrzej Łakomięc zapytń co z mieszkaniem po p. Możóżonku w
szkole w Bęczkowie, póki co stoi puste, crybędzie remont, bo sąpofrzeby na

sale lekcyjne.
pan radny Jan Sikora stwierdził, że się kłamie w sprawie zadłużenia gminY,

mamy w budzecie na ten rok 6,5 mln zł środków unijnych na realizację zadń,
czy gmina jest ńtakzadłużoną z informacji z RIO mamy zadłażeńz&Yo,
gńiny ościinne mają więcej np. Masłow 507o, Łagów 38%o na koniec roku

,rur". zadłużeńe wynosiło 15,6 mln zł. Pan wicewójt na zebraniu w Woli
Jachowej mówił, że zadłużenie jest 21 mln ż jest to kłamstwo. Na adaptację

budynku w Woli Jachowej było zarezerwowanę I,2 mln zł po przetargu kwota

się zmniej szyła, czy nie moana było zostawió tych środkow w V/oli Jachowej,

u ni. zabięraćna inne cele, zakup samochodu dla OSPjestz4 ale jeśli nie

mamy kanalizacj i, czy nie bardziej zasadnym bvłbv zakup samochodu do

wywozu nieczystości. Nie mozla mówić, że gmina jest az tak zadłużona, Ze

nie mozna prowadzió inwestycji to jest to nieprawdą jak równiez to, że

najbardzi ej zadłużoną również j est nieprawdą.
pan Skarbnik poinformował, ze RIO podała w uchwale jaki jest dług gminY do

dochodów 28,42Yo zwyłączeniem inwestycji unijnych, natomiast całe

zadhrżenię gminy wynosi ponad 21mln ń do dochodow 36,7 mln zł jest to

ponad 60%.
iran wojt stwierdził , że nasza gmina jest najbardziej zadłużoną gminą chyba w
wojewodźwie 60%o,gmina Masłów 50o/o. FakĘcnie buÓżet jest bardzo cięzki,

ale niczego z projektu opracowanegaprzezpoprzedniąwładzę nie zabrał, też

nie będzió aotłaaał nowych. Jeśli chodzi o zakup nowego samochodu dla OSP
Wola Jachowa to jest taka pofizeba dla zńezpieczenia mięszkńców wsi:

Skorzeszyce, Radlin, Cedzyna, Krajna, Bęczków w ktorych nie ma jednostek

OSP, mamy stary tabor samochodowy, jest możliwośc bo dostaniemy

dofinansowanie nalezy to wykorzystać bo tak robiąinne gminy np.Daleszyce .

Jeśli chodzi o drogi to będzie robiona droga gminna dla lpg w Radlinie l
wniosek był ńożony przezradnego p. Machulal będńe realizowany, drogr

powiatowe w Bęczkowie, Leszczynach chodzi o be4ieczęństwo dzieci
budowa chodnikow mamy juz pismo z Powiatu, jak również budowa

chodnikow przy drogach wojewódzkich w Leszczynach /wcześniej było

niewykonalne/ i Krajnie.
4. pan radny Emi| Machul podziękowń zadocenienie jego pracy jako radnego,

zapytń izy rarwiryano sprawę dowozu dzieci do ośrodka w Kielcach, zaPYtń

."y-t *ot, roo.oOO zł wyŚtarczy na drogi gminne, jaka lavota jest wydzielona

dróeę w Radlinie, co ze zrviększeniem środków na zakup książek dla bibliotek,



5.

6.

i dla GKS , Qo zrozbudowąparkingu przy ośrodku zdrowia w Radlinie jest taka

potrzeba, bo z parkingu korzystająpacjenci z cńej gminy, a jest miejsce, prosi

by zrczerwy wydzielić kwotę 50.000 zł, jeśli się pan wojt zgodzi,jeśli nie to

wskaże źródła.
pan Wójt Gminy nadmienił, ze nie będzie dalej zadłuZać buclżetu, nie ma

zwięksienia środków na biblioteki, były także inne z$aszane potrzeby m.inn.

na melioracje, na uhzymanie punkty przedszkolnych mamy zabezpieczone

środki do kóńca czerwca,na dalszą ich dńńalność muszą się środki zrprleźó,

skoro jest dofinansowanie do samochodu stażackiego to teżnaleĘ skorzystac,

,ru pńiog została kota 10.000 to zamńq nie wystarczy. Sprawę dowozu

dzieci do ośrodka wyjaśni pani Kierownik SZOS.

Pan Emil Machul zg}aszawniosek by z inwestycji budowy chodnikow przy

drogach powiatowych i wojewodzkich przenieść po 25.000 na budowę

parkingu lzńnr 3 pkt 1 2 limity wydatkow inwestycyjnych/.
P* pr".rodniczący Rady Gminy nadmienił, że w z:lliązku ze zgloszonym

wnióskiem p. Machula o przesunięcie środków z budowy chodnikow Prosi o

wypowie&Ónie się radnych z miejscowości BęczkowąLeszczyn, Krajna,

Pan radny StanisławAnioł stwierdził, żew roku ubiegłym były środki na

budowę Ót odnitu od Kościoła w Leszczynach, ale ich nie wykorzystano, tylko

dzięki Stowarzyszeniu Leszczyn w roku ubiegĘm połozono dywanik przy

kościele i dalej do krzyżowki, teraz chodzi o chodnik ktory jest bardzo

pofizebny, jakrównież dokończenie chodnika przy szkole, ale nie neguje

budowy parkingu przy ośrodku zdrowia bo takżęjest potrzebny.

pan Staro sta Zdńsław Wrzałka podzięko wń zazaproszenie na dzisiej szą sesj ę,

stwierdził, ze uczesfiticzenie w sesji daje obraz z jakimi problemami borykają

się mieszkńcy. Jesteśmy największ5rrn powiatem w kraju mamy 19 gmin, nie

da się oddzielić władzy powiatowej od gminnej np. lvydziĄ budownictwą
geodezji, komunikacji, pup obsługujemy mieszkńców z cŃego powiatu w
iyrn .ońiez tej gminy. Jako wicemarszałek brał udział w spotkaniach w naszej

§minie, z udziałem środków zzewnątrz zrealizowano wiele pozyĘwnych
ir""ry.Istotną sprawąjest uchwalenie bu&żetu wszędzie brak środkow

zarówno w gminie, w powiecie, poffzeby mieszkńców rosną. Pewnym

błogosławieństwem bYły i sąśrodki urljne, ale niektóre juz się skońcryty j*z
p.o}u*u RPO, na poziomie powiatu będą środki ztzw programów miękkich
tuŃuł ludzki /na wspieranie dzińalności gospodarczej, aktywizację
zawodowąl, ale w poio*ouoiu w rokiem ubiegĘm na pewno ich będzie mniej.

Deklaruje dobrą wspoĘracę z wojtem, RaĄ w pracach na rzecz gminy lnn
tęmat Leszczyn budowy chodnika przy udziale środków 50/50 na pewro

będzie aobiony chodzi tu o bezpieczeństwo dzieci. Idealną rzecząbyłobY bY

ka.żdy zarządcasam realizował inwestycję, ale póki co nie ma takich

mozliwości, więc działamy wspólnie. Na zakończenie podziękował jeszczeraz
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zazaproszenie.
Pan Wojt podziękował panu Staroście zaudziń w sesji ma nadzieję, że

wspóĘracazwładzami Powiatu będzie dalej owocna, poprosił o pomoc przy

budowie chodnika w Bęczkowie przy drodze powiatowej.

pan przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnej pani Doroty Kot o
przeniesienie kwoty 300.000 zł z zakupu samochodu sfiazackiego na dalsze

funkcjonowania punktow przedszkolnych.
Rada Gminy w głosowaniu 3 zawnioskiem, l1 głosow przeciw i 1

wstrzymuj ącym odrzuciła w/z wniosek.

Następnie pan przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek pana Machula

o prńi.sii*e Srodków z budowy chodnikow przy rogach powiatowych i
wójewódzkich po 25.000 ńnabudowę parkingu przy ośrodku zdrowia w
Radlinie.
Rada Gminy w głosowaniu 5 za wnioskiem, 9 głosach przeciw i 1

wsfizymującym odrzuciła w/z wniosek.

pan radny Wadysław Kowalczyk stwierdził, że nie jest to budżet jego marzeń,

ale talrże większości radnych, niektóre inwestycje winny być wykonane

wcześniej, a nie robione dopiero teraznp. budowa chodnika w Krajnie, to

mozna było aobić 5 lat temu jak była budowana pętla świętokrzyska.

Następna inwestycja budowa gimnazjum w Górnie - inwestycja nowa sprzed 4

lat i już sąpotrzeby jak remont dachu 80.000 zł,takakwota wystarczy na nowy

dacń, a nie remont, gdzie jest wykonawcą i gwarancja, gdzie był nadzór i
odbior , musimy tę sprawę wyjaśnić, by na przyszłośó nie popełniaó takich

błędow. Sprawa następna remont drogi Krajno Beczkow, nowa droga teraz

wymaga remontu za kwotę 1,1 mln ń,przecieżbyła jużw roku ubiegĘm
rąnontowana i znów, przyczyną było brak odwodnięnia i znów teraz w tYm

projekcie brak tego ,apiso, najpierw odwodnienie dopiero remont, kto zawinił

.nvuu projektant_Rozbudowa remizy w Leszczynach tez kosź bardzo dużY.

Droga Kr ajno Zagórze zapisana do budowy na ten rok i juZ wykonawca

strasĘ ee będziJaneks, wina projektanta , naleĘ naprzysńość zastanowić się

nad jego wyborem. Takich niedopatrzeń wg niego jest bardzo duZo. JeŚli

choózi o oózyszczahnię ścieków jej zakończenie planowane jest na 2016 rok,

ktorej lokalizacja już jest w drugim miejscu bo /na pierwsząlokalizację UG
przegrał sprawę w Sądzie/, a wykonane sąpĄekty np. Krajna ktore sąwaźne

tylko dwa lata, chodnik w Skorzeszycach budowa jego rowrieżbez sensu,

pyt*i. tŃłZę czy rozpo czynaó inwesĘcję w Krajnie _ dom kultury. Jeśli

cńodzi o fundusz płac, nie należy go zrvięk szaó, przeanali zow aó nalezy j e go

zdaniem zatrudniónie/ uwaza jego przerost/. Od 12 lat zatrudnienie wuosło o
laayo,nie było SZOS całośó prowadziła gmina, ZUKpoprzednio była firma
prywatna RENOMA było bardzo mało pracownikow; GOPS było 4 osoby,
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sama gmina jet pełna, jeśli nie mozna zredukować obsady, to juz jej nre
zwiększajmy. WzrosĘ także koszty zatrudnienia w porownaniu z poprzednimi
latami, np. w ZUKna 2011 o 220.000 ń w zwiąku ztym prosi Wojta o
dyscyplinę finansową w zakresie płac, bo 85% budZetu stanowią wydatki
bieżące, a nie wystarcza środków na inweĘcje, więc juz ich nie zwiększajmy.
Jeśli chodzi o dług gminy jest on większy, nie wykazane sąw materiałach
środki na budowę kanalizacji Bęczków.
Pan radny Jan Sikoranrócrtuwagę radnemu p. KowalcTyk,żęto nie Rada
Gminy nadzoruje realizacje inwesĘcji, on sam wiele razy A^Iracał uwagę na

odbiory budynkow m.inn w Górnie, Woli Jachowej , nadzór nad oświatą w tym
czasie spra\ilowany byłprzezwicewójta. Jeśli chodzi o pobory kierownicy
jednostek ńoĘ|i informacje i tak w ZUKwykazane zatrudnienie l8 osób, w
SZOS średnie wynagrodzenie pracownika 3.900 z informacji wynika, że to10-
1 1 % podwyż:ki roczrrie.
Pani kierownik SZOS nadmieniła, że nie było żadnych podwyzek płac jedynie
nagrody z okazji 20 lecia samorządu, które otrrymali wszyscy, a zaplanowano
jedynie wzrost o 50ń dla pracowników obsługi szkół.
Pan Emil Machul stwierdził , że wynagodzenia są w gestii wójta, ale popiera
wniosek pana Kowalczyka, bo przeglądając oświadczenia majątkowe
umieszczone na bip to są tam duZe kwoł.
Pan Wojt podziękował panu Kowalczykowi za uwagi, bardzo dobrze, że
zwrócił na to uwagę, do pana Machula pytanie ile razy wcześniej nłracŃ
uwagę w tym temacie, do tej pory nie miał chyba takich intencji.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Jan Zielotlka stwierdził, ze oceniając
projekt budżetu jest to najbardziej ĘĄczry bud:żet dla sołectwa Skorzes4la,
cieszy go jedynie 590.000 ńnainwestycję oczyszczalń ścieków w
SkorzeszycacĘ bo inwestycja ta ma byó talcże dla innych miejscowości, ma
nadzieję, że wojt będzie kontynuował inwestycje kanalizacji, bo nie jesteśmy
gorszą częścią gminy. Niedocen iana przez poprzedniego wójta, miej scowość
Skorzeszyce była dyslayminowana przezparę lat, terazma nadzieję, że będzie
lepiej i Wójt o nich będzie myślał, mamy nową panią sohys i wspólnie na
pewno będziemy zabiegaó o środki.
Pan radny Andrzej Łakomiec zapytń, czy byĘ rozpaĘwane jego wnioski,
które ńożył w sprawie budowy drog w Beczkowie.
Pan przewodniczący Rady Gminy nadmienił, żebyĘ przedstawione przez
Wójta na posiedzeniach Komisji, ale do projektu tego budżefu nie zostaĘ
ujęte. Zgodnie z ustawąo finansach wnioski do buóżetu składane sąprzęz
zainteresowanych do 30 września kaZdego roku.
Pan Wójt nadmienił, że pan radny składa wnioski w imieniu mieszkańców
Bęczkowo, sQto wnioski na budowę 4 d.og bud:żet tego nie wytrzyma, a

mieszkńcy również ńoĘ|i wniosek w sprawie budowy drogi bo nie wiedzieli,
że jużtaki wniosek jest ńożony, a pan mówił, że występuje w imieniu
miesz,kńców bo zglaszali taki problem.

9.



projekt uchwĄ w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Górno na 2011 rok
przedstawił pan Grzegorz Skiba.
Rada Gminy w głosowaniu 10 zą 1 głos przeciw i 4 wsfizymujących się

podjęła w/w na 2011 rok.
Uchwała Nr IY l17 12011 w zńączeniu.

Ad.5. pan Skarbnik Gminy poinformowń, że w nvią,zku ztym, że zostaĘ
wydzielone w budżecie gniny środki na budowę chodnikow prz} drogach
powiatowych w m. Bęczków przy drodze nr 319 w kwocie 50.000 zł i w
m. Leszc TWy przy drodze nr 318 w kwocie -50.000 ń zldziŃem środków
50150 zgodnie z zleceniami RIO musi byó podjęta uchwała w sprawie

udzielenia pomowcy finansowej dla Powiafu Kieleckiego, następnie po jej

podjęciu będzie spisane porozumienie,
Projekt uchwaĘ w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu
Kięlęckięgo przedstawił pan Grzegorz Skiba.
Rada Gminy w głosowaniu 14 zai l wstrzymującym podjęła w/w uchwałę.

Uchwała Nr IV/l8l20ll w zńączeniu.

Ad.6. Pan Skarbnik nadmienił, żew zwiąpku z podjęciem decyzji o budowie

chodnikow przy drogach wojewódzkich: w m. Krajno Pierwsze prry drodzenr 752 -
kwota 50.000 ź i m.Leszczyny przy drodzenr 745 - kwota 50.000 zł równiez musi

byó podjęta uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu

Województwa - środki 50/50.
pan Jan Sikora stwierdził, ze jeśli chodzi o Krajno to niedawno była droga budowana

inwestycja budowy pętli świętokrzyskiej, winna być gwarancja, czy jest możliwoŚĆ

wykonńa budowy, by gmina na tym nie sfiaciła, popiera wniosek, jak rownież

budowę chodnika w Leszczynach.
ran WOjt nadmienił, ze jest umówiony w tej sprawie w ZDW na rozmowy, była

mozhwÓść budowy chodnika wcześniej właśnie przy budowie pętli, byĘ składane

wnioski za kadencji p. Skiby, ale bez skutku.
pan Grzegorz Skiba nadmienił, żępętla w całości nie została wykonana, był Projekt
uzgadniany w UG, była możliwośó budowy chodnika od starej mleczarni w kieruŃu
Sw. Katarzyny, jednak Gmina z takim wnioskiem nie wystąpiła. Teraz na pe\Ąłro

wniosek będzie pozytywni e rozpatzony, projektantem i inwestorem będzie

Swiętokrzysl<t ZarządDróg, my tylko zadanie to współfinansujemy.
Projekt uchwaĘ w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu

Województwa przedstawił pan Grzegorz Skiba.
Rada Gminy w głosowaniu 12 zai3 wstrzymujących podjęła w/w uchwałę.

Uchwała Nr IV/19 /20ll w załączeniu.
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Ad.7. Prognozę finansową Gminy na lata 2011 - 2020 przedstawił pao Skarbnik,
nadmienił, że tematten był szczegółowo omawiany na posiedzeniach Komisji na
koniec roku 201l dług gminy będzie wynosił 19.001.72| zł.
Pan Jan Sikora zwytń na jakim etapie sąprojelrty budowy kanalizacji m. V/ola
Jachowa i Górno.
Pani Barbara Wołczyk kierownik Ref. Bud.Infr. i Geodezji poinformowńa, że
projekty na Wolę Jachowąi Krajna na ukończeniu, rozpoczęcie inwestycji 2017 rok,
z Górnem są problemy mieszkań cy z$aszają uwagi , roz;poczęcie ż012 rok część
miejscowości od strony Radlina będzie włączona do oczyszczalni w Cedąmie,
Krajno Zagórze ńożonyjuz wniosek, nie zachowana jest kolejność w wykazie
inwestycji, Skorzes zyce rozpoczęcie budowy oczyszczńni 2012 rok natomiast

kanalizacji 2013 rok. Kwota1,4 mln zł dotyczy projektow oczyszczalni i kanalizacji
wsi.
Projekt uchwĄ w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2011-202a
przedstawił pan Grzegorz Skiba.
Rada Gminy w głosowaniu 12 zą 1 głosie przeciw i2 wstzymujących podjęła wlw
uchwałę.
Uchwała Nr lVl20lż}ll w zńączeniu.

Ad.8/1 Gminny Program Ronrią.ąrwania Problemów Alkoholowych i Narkomanii na

2011 rok przedstawiła pani Dorota Matuszewska pehromocnik, która nadmieniła,że
głownym celem programu jest prowadzenie edukacji wśrod dzieci i młodzieży o
szftodliwości alkoholu, narkotykóĘ prowadzenie działalności zapobiegawczej i
edŃacyjnej, promocja zdrowego stylu Ęciapoprzezprowadzenie zajęó rekreacyjno

- sportowych, kulturowych, edukacja rodziców w dziedzinie profilaktyki uzaleznień.
Finansowanie tego progrźlmu jest z środkow uzyskanychzzezvloleń na sprzedaż

alkoholu.
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Rozrviązywania
problemów Alkoholowych i Narkomanii na }all rok przedstawił pan Grzegorz
Skiba.
Rada Gminy w głosowaniu 15 za ljednogłośniel podjęła w/w uchwałę.
Uchwała Nr IY l2l /20 1 1 w zńączeńu.

2/ Projekt uchwaĘ w sprawie zamiaru utworzenia z dniem 1 lipca 2011 roku Zespofu

Szkolno _ Przedszkolnego w Cedzynie przedstawił pan Grzegorz Skiba.
Rada Gminy w głosowaniu 14 za ljednogłośnie podjęła w/w uchwałę.
Uchwała Nr IV/22 Dan w zńączeniu.

3/ Projekt uchwĄ w sprawie zamiaru utworzenia z dniem l września2}ll roku
Zespołu Szkół w Krajnie przedstawił pan Grzegorz Skiba.
Pan radny Emil Machul zaapelował do radnych, by jeszcze nie podejmować tej

uchwaĘ a przedyskutować temat ten na komisjach.
Pani Barbara Raczyńska kierownik SZOS wyjaśniła na jakiej zasadzie będzie
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funkcjonował zespół, utworzenie takiego zespołu jest celowe, przede wszystkim dwie
placowki prowadządziałalność w Ęm samym budynku, korzystająztej samej sali
gimnastycznej, stołówki, świetlicy. Argumenty to:jednoosobowe zarządzanie,
integracja kadry pedagogcmej,łatwiejsze ułozenie planu lekcji, integracja dzieci i
młodzieży, organizowanie wspólnych rad, wspólnych uroczystości szkolnych. W
wyniku połączenia tych placówek zĄęcia dalej będąprowadzone w fym samym

budynku, będąuczyć ci sami nauczyciele.
pan Paweł Marwicki wicewójt Gminy nadmienił, ze uchwĄ te winny być podjęte do

końca lutego, by dalej móc uruchomić dalsze procedury.

Pani Dorota Kot nic nie kwestionuje, ale czy nie mozna było temafu tego

przedyskutować na Komisji Oświaty bo o to dziś jest caĘ konflikt.
pan Emil Machul zapfińkto ostateczrie podejmie decyzje o utworzeniu zespołu -
Rada Gminy, a właśnie tu została pominięta merytorycznie odpowiedzialna Komisja
Oświaty, to jest skandal z cŃąodpowiedzialnością to potwierdza.
Pan Jan Sikora wracając do wypowiedzi pani kierownik, ze dzieci będą się

integrować to on sobie tego nie wyobrża by 5-6 latki irrtegrowały się z 16 - latkami,

to zaden argument , zęro motywacji, żadna integracja, jedyne co to jeden gospodarz.
pan Wojt _ szkoły sąrźżem, tego nie zrrrienimy, będzie jeden gospodarz, bardziej

zadbao obiekt, żadnej rożnicy dla uczniów nie ma, ci sami nauczyciele, a poza tym

będzie mniej konkursów.
Rada Gminy w głosowaniu 11 za, 2 głosy przeciw i 1 wstrzymującym podjęła w/w

uchwałę,
Uchwała NrIY/23l2011 w zńączeniu do protokołu.

3/ Projekt uchwaĘ w sprawie zamiaru utworzenia z dniem 1 września 201lroku
Zespołu Szkół w Bęczkowie przedstawił pan Grzegoru Skiba.
Radi Gminy w głosowaniu 11 7A,2 głosach przeciw i l wsfizymującym podjęła wlw
uchwałę.
Uchwała Nr IVl24l20l1 w zńączeniu.

4/ Projekt uchwaĘ w sprawie zamiaru utworzenia z dniem l września 201lroku
Zespołu Szkół w Górnie przedstawił pan Grzegorz Skiba.
Rada Gminy w głosowaniu 3 głosy zą Ia głosow przeciw i l wstrzymującym
odrzuciła w/w uchwałę.

5/ Projekt uchwały w sprawie zamiaru utworzenia Zespołu Szkól w Woli Jachowej
przedstawił pan Grzegorz Skiba.
Rada Gminy w głosowaniu3 za,,10 głosow przeciw i l wstrzymującym nie podjęła

dw uchwaĘ.

6/panwicewójt Gminy poinformował Radę, żenapoprzedniej nie podjęto uchwaĘ
w sprawi. p."}.ję.ia nówego Statutu ZwiązkuGmin Gor Świętokrzyskich,
dot}chczas obowiąZywał stafut z l996r,poźniej byĘ podejmowane uchwĄ w tym
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temacie, został opracowany nowy jednolity tekst statutu, który naleĘ zatwierdzić,
pozostałe gminy należące do Związku juz statut zatwierdzlĘ.
projekt uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Zwipku Gmin Gór Swiętokrzyskich
przedstawił pan Grzegorz Skiba.
Rada Gminy w głosowaniu 14 za jednogłośnie podjęła 1lv/w uchwałę.

Uchwała Nr IVl25l20ll w zńączeniu.

7l Sprawę wykupu działek w m. Bęczkow przedstawiła pani Barbara WołczyĘ która

nadmieniła, że chodzi o działki nr 52414 i 52416 o łącznej pow. 0,0148 ha pod

budowę przepompowni, cęna za 1 m2 , 6a zł działka.
pan Skarbnik nadmienił, że w projekcie uchwaĘ nie ma wskazane go Źródła

sfinansowania zakupu, ffiy nie mamy środkow, a inwestycja kanalizacji jest

finansow ana ze środków Związku, chyba, że z rezemvy wójta.
pan Jan Sikora zapytńczy taki zapis nie będzie prawnie zakwestionowany, że Rada

Gminy wskazała finansowanię zrezerwy wójta, nalezy się zastanowić_

Pan przewodniczący Rady Gminy zawnioskował, by podjęcie tej uchwĄ przenieśó

na następną sesję.
Za wnioskiem głosowŃo 12 radnych, i 2 głosy przeciw.

8l Projekt uchwaĘ w sprawie nieodpłatnego nabycia działek w m. Bęczkow pod

drogę gminną przedstawiła pani Barbara Wołczyk nadmieniła, że działki te od dawna

są zajęte pod drogę, a nie uregulowany jest ich stan prawny. Chodzi o trzy działki o
nr 50411,52413 i 52415 o łącznej pow. 0.1598 ha

Rada Gminy w głosowaniu 13 zai |wstrzymującym podjęła w/w uchwałę.

Uchwała Nr IV/26l201l w zńączeniu.

9/ Sprawę wydzierżawienia nieruchomości działki nr 313/1 o pow. a3426ha
w m-. Cedzyna dta ZńązkuHodowców Gołębi Pocztowych Oddział Kielce
przedstawiła pani Barbara Wołczyk, która nadmieniła, że Zńęek dzierżawi tę

działkę na podstawie uchwĄ Rady Gminy z2Oa7 roku i umowy rawartej na czas

określony Óo *ur"u b.ą czynsz 500 złrocznie. Zwięekwystąpił do Rady GminY z
prośbą o zawarcie dalszej umowy dzierżawy, w związ,ku z czp zostń przygotowany

projekt uchwały.
p.qełt uchwĄ w sprawi e wydzierżawienia nieruchomości połozonej w m. Cedąma
przedstawił pan Grzegorz Skiba.
Rada Gminy w głosowaniu 14 za jedno$ośnie podjęła w/w uchwałę.
Uchwała Nr IY l2l 1201 l w zńączeńu.

10/ Pan przewodni czący Rady Gminy poinformował, ze radny pan Stanisław Anioł
złoĘłpis.*oąrezygnację ze składu Komisji Rolnictwa i Spraw Socjalnych
Mieszkńców Wsi. W związlśu z tym został przygotowany projekt uchwĄ w
sprawie jego odwołania ze składu Komisji ktorąprzedstawił Radzie.
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Rada Gminy w głosowaniu 10 za,Z głosach przeciw i 2 wsfrzymujących podjęła

uchwałę.
Uchwała nr IY l28l20 1 l w załączeniu.

11/ Pan przewodniczący Rady Gminy poinformował Radę, że zgodnie ze Statutem

Gminy musi być uzupełniony skład Komisji Rewizyjnej /5 radnych/ w nviązku ztym
poprosił o zgłaszanie kandydatow;

1. Pan radny StanisławAnioł -wyrńazgodę.
Projekt uchwĄ w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej
przedstawił pan Grzegorz Skiba.
Rada Gminy w Głosowaniu 1t zai 3 wsfizymujących podjęła wlw uchwałę.

Uchwała Nr IV/29 l20ll w załączeniu.

12l Projekt uchwĄ w sprawie odwołania radnego pana Andrzeja Łakomiec ze

składu Komisji Gospodarki Komunalnej, Ładu i Porządku Publicznego przedstawił

pan Grzegorz Skiba.
Rada Gminy w głosowaniu 11 za i 3 wstrzymujących podjęła w/w uchwałę.

Uchwała Nr IV/30 l20l1 w załączeniu.

Ad.9. Pan Wojt Gminy Przemysław Łysak złożył informacj ę z dńŃalności w okresie

międzysesyjnym, poinformował, że w tym okresie wydał 12 zarządzeń w tym
zarządzenie Nr 2l20II z dnia 10 sĘcznia b.r. w sprawie zwołaniazebrńwiejskich
celem dokonania wyborów SoĘsow. Na odbywających się teraz zebraniach

wiejskich mieszkń cy zgłaszają bardzo dużo uwag kryYcznych do planów
zagospodarowania w poszczegolnych miejscowości / w niektórych sąewidentne
błędy np. działka budowlana jest przekwalifikowana na obiekty sportowe w miejscu
gdzie sąsiednie działki sąbudowlanel. Plany musząbyć zgodne z oczekiwaniami
mieszkńcow gminy i na pewno będąmodyfikowane. Jeśli chodzi o dodatkowe kursy

tinii nr 47 - ZTMnie moze zwiększyć ilości kursow, ale jest możliwośó zmiany
godzin kursów. Sprawa następna to budowa kontenerów dla lokatorów ze starej

szkoły w Radlinie mamy juZpoz:rr,olenia ze Starostwa.

Ad.10 i 11. W interpelacjach głos zabrali:

1. Pan Tomasz Tofil soĘs Cedzyny z$aszazasypanie dzirn na drodze łączącej

Cedzynę Góra z Wola Kopcową ldroganie przejezdna/, usuniecie awarii
oświetleniaprzy przepompowni zglaszato od m-ca styczria bez skutku.

2. Pan Emil Machul zapytałco dalej z boiskiem ,,ORLIK'w Radlinie czy będzie
przegląd gwarancyj ny, z$asza takżę doprowadzenie do przejezdności dro gi
prywatnej Radlin Ogrodzenie mieszkńcy z$asza|i ten problem/.

3. Pan Renata Mochocka sołtys Skorzeszyc nłróciłauwagę na lokalizację
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4.

oczyszczalni ściekow w Skorzeszycach, pierwsza lokalizacja t zaklp tęrenów
pod oczryszczalnię l znalazłafinał w sądzie, gdzieUrząd Gminy przegrń
sprawę. Przystątiono później do wykupu następnych działek pod jej budowę
do tych działek brak dojazdu, trzeba wybrać torf, jakie to będąkoszty, wie
równiez, że są zastzeżęnia od Regionalnego Dyrektora Ochrony Srodowiska
w nviąz,ku z tąlokalizacją. Prosi o wytłumaczenie zapisu poz.3 tego pisma,
jak rownież wgląd do dwoch raportów w dokumentach Urzędu Gminy.
Zakwestionowała także sposób zńatńania przez panią Kierownik B . Wołczyk
spraw rwiry,anych z wykupem wcześniej działek pod oczyszczalnię ścieków w
Skorzeszycach, jak również z kosztami jakimi poniosła Gmina na sprawy

sądowe, które przegrńa30.000 zł.
pan Jan Sikora stwierdził, ze sprawy prowadziła kancelaria, kwota 30.000 zł to
pewnie cała obsługa kancelarii. To właśnie przęzprzeciągające się spory i
sprawy upadała aglomeracja z GminąŁagów i gmina nie otrzymała środków z
funduszy spójności na inwestycję.

Pan Władysław Kowalczyk zglaszaprzy posesji nr 115 w Skorzeszycach
wyłożenie rowrr pbrtami /chodzi o ich zakup właściciel posesji zadeklarował,

ze sam je zamontuje/ . Jeśli chodzi o działkę na oczyszczalnię ściekow narazię
brak jest dojazdu na wytyczonej drodze narazie rośnie 35 Jetni las.

Pan Andrzej Łakomi ec z$asza wyrównanie drogi piaskowej Bęczkow w
kierunku Górna.

pani Teresa Szlufik sohys Gorna Parcele prosi o zmianę zapisów na tablicach
informacyj nych ldot. numeracj i posesj i/.

Pani Barbara Wołczyk przedstawiła sprawę wypłaty odszkodowania dla p.

Sucharskiej z Krajnazazajęcie działkipod drogę gminną nadmieniła, ze jest

możliwośó odwołania się od decyzji, ale cryl to coś pomoże nie wiadomo.

Wnioski w tej sprawie możmabyło składaó do końca 2005r do Starostwa
powiatow.go .Ó też niektórzy mieszkńcy uczynili i otrzymali odszkodowanie

12 osobyl, ale kwoty były duzo mniejsze.
pan przewodniczący Rady Gminy zapoznń z decyzjąStarostwa Powiatowego
w sprawie wypłaty odszkodowania dla p. Sucharkich -kwoty 3l .758 ń Ętułem
odsz.kodowania za grunt działki nr 16913 o pow. 0,18 ha połozonej w Krajnie
Parcele zajętej pod drogę gminnąnr 1529008 pn Krajno Wymyślona _ Krajno
Parcele - Kościoł.
Zdajemy sobie sprawę, ze większość drog gminnych nie ma uregulowanego

stanu prawnego, co mozna wy.vnioskowaó nawet po dziś podjętej uchwale dot.

Bęczkowa, naleĘ pomału regulowaó te sprawy.

Pan Andrzej Michalski radny Rady Powiatu poinformował, że pracuje w

5.

6.

7.

8.
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Komisji Dróg, Komunikacji i Budownictwa, jak równiez w Komisji
Samorządu Rady Powiatu do nich są zgłaszane przede wszystkim wnioski w
sprawach budowy drog powiatowych ich modernizacji jak rownież budowy
chodnikow, zawnioskował o spotkanie celem opracowania planu tych
inwestycji dotyczących drog na naszym terenie i na pewno będzie składał
interpelacje w tych tematach.

9. Pan Jan Zielonka zgłasza wykonanie odwodnienia drogi powiatowej
Skorzeszyce Wola Jachowa /woda zńewa jezdńęl i prosi o pomoc w tym
temacie p. Michalskiego.

Ad.12. Po wyczerpaniu się wszystkich punkow porządku obrad sesji pan Grzegorz
Skiba przewodniczący Rady Gminy zalr'furt obrady czwartej sesji Rady Gminy.

Na tym protokoł zakończono i podpisano.

protokohht

^.FwWk PRZEW i c zĄcY
RADY G y aóRnO
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